

Title (en)

PLAY STRUCTURES.

Title (de)

SPIELSTRUKTUREN.

Title (fr)

STRUCTURES DE JEUX POUR ENFANTS.

Publication

EP 0349585 A1 19900110 (EN)

Application

EP 88903312 A 19880415

Priority

- GB 8709055 A 19870415
- GB 8727970 A 19871130

Abstract (en)

[origin: WO8807885A1] A child activity play structure is assembled from uprights posts (1) and link units (2) mounted between the posts (1) in a fence-like construction which preferably extends around the perimeter of a play area to define a substantially enclosed play system. Some link units (2) may consist of plain panels, but others are adapted to incorporate or to form items of play equipment whereby the structure incorporates several operationally independent but structurally integrated play items.

Abstract (fr)

Structures de jeux pour enfants assemblées à l'aide de montants (1) et d'unités de liaison (2) montées entre les montants (1) à la manière d'une clôture qui s'étend de préférence autour du périmètre d'une surface de jeux en définissant un système de jeux essentiellement clos. Quelques unités de liaison (2) peuvent consister dans le simples panneaux, alors que d'autres unités sont conçues pour incorporer ou former des articles d'équipement de jeux. Ces structures incorporent ainsi différents articles de jeux fonctionnellement indépendants mais structuralement intégrés.

IPC 1-7

A63G 31/00

IPC 8 full level

A63G 31/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63G 31/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8807885A1

Cited by

ES2259513A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8807885 A1 19881020; AU 1620188 A 19881104; AU 621295 B2 19920312; DE 3868633 D1 19920402; EP 0349585 A1 19900110;
EP 0349585 B1 19920226; HK 81392 A 19921030; JP H03501334 A 19910328

DOCDB simple family (application)

GB 8802298 W 19880415; AU 1620188 A 19880415; DE 3868633 T 19880415; EP 88903312 A 19880415; HK 81392 A 19921022;
JP 50308088 A 19880415